
Pozdravljeni,  

 

hvala za poslano vprašanje. Vljudno prosim, da odgovor objavite v celoti. Vnaprej hvala.  

 

Najprej vas seznanjam, da je Andrej Fatur v četrtek, 9. 6. 2022, odstopil s funkcije 

Predsednika ŠSPF, saj je končal s študijskimi obveznostmi na Pravni fakulteti in želi vodenje 

študentskega sveta predati naslednji generaciji. 

 

Z odstopom se bo ŠSPF uradno seznanil na naslednji redni seji, ko bodo prav tako potekale 

volitve novega predsednika, ki bo funkcijo opravljal do konca mandata. 

 

Poudarjam, da stališča posameznikov ne odražajo mnenja Študentskega sveta PF ali Pravne 

fakultete. Tako predstavniki študentov, kot tudi vodstvo fakultete, se trudimo ustvarjati 

vključujoče in pozitivno naravnano pedagoško ter akademsko okolje. 

 

 

Lepo vas pozdravljam, 

 

Kristijan Briški, 

Podpredsednik Študentskega sveta Pravne fakultete UL 
 


